
CONSILIUL JUDEȚEAN BUZĂU 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în ședința extraordinară  

a Consiliului Județean Buzău  
din data de 01 IULIE 2025 

 
 

Lucrările ședinței sunt conduse de domnul Petre Adrian - Robert –
Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Buzău. 

 
La şedinţă participă domnul Vicepreședinte Stanciu Costin și consilierii 

județeni:  Alexandru Raluca – Ecaterina, Dobrița Ionel, Corcodel Claudiu, Ionașcu 
Laurențiu – Irinel, Iacob Cristina – Iuliana, Ioniță Nicoleta – Briana, Corneci 
Rodica, Voicu Claudiu, Manolache Valentin, Dedu Răzvan, Scîntei Faustin – Doru, 
Suditu Silviu – Marius, August Daniel, Roșioru Claudia – Cecilia, Mircică 
Constantin, Dinu Cozmin, Moldoveanu Laurențiu, Muraru Dorin, Mitoiu Geta, Dinu 
Eugen – Cristinel, Dragomir Ionuț – Sebastian, Coman Rodica, Bîrlă Marian, Posea 
Mircea – Ciprian, Holban Corina – Monica, Vieru Mariana – Eliza, Zoican Adrian. 

 
Absenți motivat: Stan Sorin – Valeriu, Zaharia Ion și Predonescu Violeta – 

Rafaela. 
 

Sunt prezenți și: doamna Mirela Oprea – Director executiv – Direcția Juridică 
și Administrație Publică Locală, domnul Ciolan Liviu – Mihail – director executiv - 
Direcția economică și domnul Cristea Constantin – Administratorul public al 
județului Buzău. 

La lucrările şedinţei sunt prezenţi reprezentanţi ai presei, radiourilor şi 
posturilor locale de televiziune.  

Consilierii judeţeni au fost convocaţi în şedinţă extraordinară în baza 
Dispoziției Preşedintelui Consiliului Judeţean Buzău nr. 265 din 26 iunie 2025. 

 
Lucrările şedinţei sunt deschise de domnul Petre Adrian - Robert – 

Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Buzău care a spus: 

- Bună dimineața doamnelor și domnilor consilieri județeni și vă 
mulțumesc că ați dat curs convocării în această ședință extraordinară având un 
singur proiect de hotărâre pe ordinea de zi. 

La ședință sunt prezenți 29 consilieri județeni. 

Vă supun aprobării ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre privind desemnarea Vicepreședintelui Consiliului 
Județean Buzău care va exercita de drept atribuțiile legale aferente funcției de 
Președinte al Consiliului Județean Buzău pe durata vacantării acestui mandat. 
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  Supusă la vot, ordinea de zi, a fost aprobată cu 29 voturi „pentru”. 

* 

Domnul Petre Adrian – Robert: - Invit Directorul executiv al Direcției 
juridice pentru administrație publică locală să vă prezinte cadrul legal și procedura 
în cazul acestui proiect de hotărâre. 

Doamna Oprea  Mirela: - Astăzi suntem în situația în care se aplică 
prevederile art. 192 alin. (1) din Codul Administrativ care în mod explicit și 
imperativ prevede că în situația vacantării funcției de Președinte, plenul consiliului 
județean urmează să desemneze, cu majoritatea absolută de voturi, dintre cei 
doi vicepreședinți aleși, pe vicepreședintele care va exercita atribuțiile funcției de 
Președinte pe perioada de vacantare a mandatului. Este îndeplinită condiția legală 
privind emiterea Ordinului Prefectului – Județul Buzău nr. 600/27.06.2025 privind 
constatarea încetării de drept a mandatului Președintelui Consiliului Județean 
Buzău înainte de expirarea duratei normale a mandatului. Pentru transparență și 
corectitudine să știți că noi am completat buletinele de vot cu posibile propuneri, 
fiind eligibili doar cei doi vicepreședinți, în funcție de propunerile care se vor face 
astfel încât timpul dumneavoastră să fie judicios folosit pentru această ședință. 
Votează și cel/cei care sunt propuși. Comisia de numărare a voturilor: doamna 
Alexandru, doamna Mitoiu și domnul Moldoveanu știu deja ce au de făcut. Deci 
așteptăm propunerile dumneavoastră și în funcție de acestea vă vom pune la 
dispoziție buletinele de vot.  

Domnul Petre Adrian – Robert: - Mulțumim doamna Oprea. 

Astfel cum a fost prezentat, sunt eligibili pentru a fi propuși pentru 
exercitarea de drept a atribuțiilor de Președinte al Consiliului Județean Buzău pe 
perioada de vacantare a acestui mandat numai Vicepreședinții Consiliului 
Județean Buzău. 

 Vă rog propuneri. Doamna Alexandru din partea Partidului Social 
Democrat? 

 Doamna Alexandru Raluca – Ecaterina: - Din partea Partidului Social 
Democrat propunerea este domnul Petre Adrian – Robert. 

Domnul Petre Adrian – Robert: - Mai sunt alte propuneri? Dacă nu vă 
rog să trecem la procedura de vot. 

Domnul Zoican Adrian: - Dacă îmi permiteți domnule Vicepreședinte. 
Grupul Partidului Național Liberal se va abține de la vot. Am avut o ședință ieri și 
în urma discuțiilor am luat decizia de a ne abține de la vot. 

Doamna Oprea Mirela: - Abținerea în cazul votului secret înseamnă că nu 
vă exprimați nicio opțiune pe buletinele de vot. 

Domnul Zoican Adrian: - Exact. 
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 Exercitare Procedură de vot. 

* 

*       * 

Doamna Oprea Mirela: - S-a finalizat procedura de numărare a voturilor, 
rezultatul este următorul: 

- total voturi 29; 
- voturi valabil exprimate 23; 
- voturi nule – 6; 
- voturi „pentru” – 23. 

Domnul Petre Adrian – Robert: - Având în vedere rezultatul votului 
secret exprimat, vă supun aprobării proiectul de hotărâre: 

Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 23 voturi „pentru” și 6 
„abțineri” – Zoican Adrian, Vieru Mariana-Eliza, Mitoiu Geta, Coman Rodica, 
Holban Corina – Monica, Mircică Constantin. 

 
* 

*       * 

Domnul Petre Adrian – Robert: - Dragi colegi, vă mulțumesc mult pentru 
votul acordat. Promit dumneavoastră și buzoienilor că voi fi un președinte, chiar 
dacă pe perioadă determinată, pentru Buzău și buzoieni. Aș dori să colaborez cu 
toate partidele care fac parte din Consiliul Județean, vreau ca împreună să 
dezvoltăm acest județ minunat și împreună să facem ca buzoienii să ducă o viață 
mai bună. Astăzi este o dovadă a muncii mele de peste 10 ani de zile ca 
Vicepreședinte al Consiliului Județean Buzău, muncă pe care am început – o cu 
domnul Președinte Bâgiu, am continuat cu domnul Președinte Neagu și domnul 
Președinte Romașcanu și pe această cale mulțumesc tuturor. Mulțumesc colegilor 
de la Partidul Social Democrat pentru propunere, domnului Ciolacu, domnului 
Lungu, primarilor și tuturor buzoienilor. 

Vă consult dacă mai sunt intervenții? 

Domnul Zoican Adrian: - Ce proiecte veți implementa? Mă refer la cele 
pe care le considerați prioritare. 

Domnul Petre Adrian – Robert: - Eu o să merg mai mult pe strategie. 
Importante pentru mine sunt: infrastructura, utilitățile, sănătatea și turismul. Și 
celelalte ramuri: cultură, sport sunt importante pentru mine. Ați văzut că în ultima 
perioadă m-am implicat activ în activitatea Spitalului Județean Buzău și eu merg 
pe premisa că vrem nu vrem, ne lovim de sănătate că suntem noi, că sunt 
prietenii noștri, părinții, rudele noastre, cetățenii. 
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 Eu promit că voi face tot ce pot ca atunci când orice buzoian ajunge la Spitalul 
Județean are toate șansele să fie salvat și că va avea parte de cea mai bună 
tratație și cea mai bună aparatură. Referitor la infrastructura rutieră eu îmi doresc 
foarte mult ca în acest mandat să nu mai avem drumuri făcute din balast, pentru 
că în medie de trei ori pe an balastăm drumurile și mai bine încercăm să le 
asfaltăm. Pe partea de utilități eu am propus domnului Grindeanu, domnului 
Ciolacu și ministrului dezvoltării domnul Attila, împreună cu colegul nostru Alex 
Stoica să blocăm puțin proiectele care sunt mai puțin importante și să începem 
să ne aplecăm asupra proiectelor de apă, canale și drumuri. Important este că 
dacă vrem să dezvoltăm județul trebuie să avem utilitățile, iar infrastructura 
rutieră este prioritară pentru mine pentru că în acest județ minunat trebuie să 
dezvoltăm turismul. Știți că săptămâna trecută am avut vizita celor de la UNESCO 
pentru revalidare și au fost foarte impresionați de cum se dezvoltă județul nostru 
și trebuie să continuăm pe această cale.  

Alte întrebări? Dacă nu, vă mulțumesc foarte mult încă o dată. 

O să am o întrevedere cu liderii de grup și o să stabilim mai departe cum o 
să colaborăm și când o să avem următoarele ședințe, pentru că știu că este 
perioada concediilor, și aș dori să ne consultăm în privința datei. De regulă va 
rămâne în ultima joi din lună, cred că ora 1100 este o oră potrivită pentru toți. 

    Vă mulțumesc și declar închise lucrările ședinței de astăzi. 

 
 

                                           pt. PREŞEDINTE, 

VICEPREȘEDINTE 

 PETRE ADRIAN - ROBERT 

 

 

                             SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI BUZĂU, 

                                            MIHAI – LAURENŢIU GAVRILĂ 

  

 

   

 

                                                                Steno-tehnoredactat:   

                                                                                Șulă Steliana 
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